

Provisorische Kategorisierung
Provisionally Categorisation

FAHRER:	DRIVER:	„Maximilian“
LIZENZ-NR.	LICENSE-No.	ITC-16440
GEB.-DATUM	DATE OF BIRTH	10.09.1976

Gemäß den Vorgaben der "FIA DRIVER CATEGORISATIONS REGULATIONS" führen die Sportkommissare der Veranstaltung folgende provisorische Fahrer kategorisierung für die o.g. Veranstaltung durch.


Unter Berücksichtigung der vom Fahrer glaubhaft gemachten Angaben und weiteren Recherchen bzgl. der motorsportlichen Erfolge des Fahrers kommen die Sportkommissare zu der Entscheidung den Fahrer in die Kategorie **BRONZE** einzustufen.

According to the specifications of the "FIA DRIVER CATEGORIZATIONS REGULATIONS", the stewards of the event will carry out the following provisional driver categorization for the event above mentioned.

Taking into account the credible information provided by the driver and further research into the motor sport success of the driver, the stewards come to the decision to classify the driver in the **BRONZE** category.

Ort / Place : **Nürburg** **Datum / Date:** **22.04.2023**


Frank KÜPER
SPA1058514


Steward
Ingo GÜB
SPA1122932


Jürgen Juschkat
Sportkommissar
SPA 1063515
Jürgen JUSCHKAT
SPA1063515